



Nomination for the Election of the 29th Session of the
Executive Committee of Parent-Teacher Association (2026-2027)
Cum Parents' Meeting for Form 1, Form 3 and Form 6

18 September 2026

Dear Parents/Guardians,

The term of office of the executive committee of our Parent-Teacher Association is nearly complete. The Annual General Meeting (AGM) will be held in the evening on 16 October 2026 (Friday) in the school hall. The election of the 29th session of the executive committee will be conducted during the meeting. We would like to solicit your support in joining the executive committee. The agenda of the Annual General Meeting of the Parent-Teacher Association on the day of the election is attached for your reference.

If you are interested in nominating yourself for the election, please complete the Nomination Form (Google Form: https://docs.google.com/forms/d/1itjJZ5BqYCialCpJRskPpZdP8DE_Cahn7UPj7bxV2XM/edit) by 5 p.m. on 2 October 2026 (Friday). Late nominations will not be accepted. Should you have any enquiries, please contact Ms. Yip Tak Nam at 2777 5117.

In order to foster closer cooperation and better communication between parents and teachers, we are going to hold a Form 1, Form 3 and Form 6 Parents' Meeting after AGM. You are cordially invited to attend it. Your participation will help you better understand the progress and performance of your child at school. The class teachers will meet you, and they are ready to discuss any concerns you may have. The details are as follows:

Date: 16th October 2026 (Friday) (Registration for seating begins at 18:15)

Time	Event	Participants	Venue
18:30 – 19:30	The Annual General Meeting of PTA cum Nomination for the Election of the 29 th Session of the Executive Committee	F.1 – F.6 Parents	School Hall
19:30 – 20:30	Parents' Meeting	F.1, F.3 and F.6 Parents	Classrooms, School Hall, Student Activity Centre

Remarks: Students are not required to attend.

Yours faithfully,



Yuen Cheung Oi
Principal,
Maryknoll Fathers' School



Wong Shui Yung, Phyllis
Chairperson, Maryknoll Fathers'
School (Secondary Section) PTA



Reply Slip

I am notified of the details of '**Nomination for the Election of the 29th Session of the Executive Committee of the Parent-Teacher Association (2026-2027) cum Parents' Meeting for Form 1, Form 3 and Form 6**' and respond as follows: (Please indicate with a ✓ in the box if applicable.)

1. ☐ I would like to nominate myself for the Election and will fill out the Nomination Form (Google Form) accordingly.
☐ I would **NOT** like to nominate myself for the Election.
2. ☐ I would like to attend the 29th PTA AGM. Total number of parents attending: _____
(no more than 2 parents)
☐ I would **NOT** like to attend the 29th PTA AGM.
3. ☐ I would like to attend the Parents' Meeting for Form 1, Form 3 and Form 6. Total number of parents attending: _____ (no more than 2 parents)
☐ I would **NOT** like to attend the Parents' Meeting for Form 1, Form 3 and Form 6.
4. Contact Number: _____

'Each one of you has received a special grace, so like good stewards responsible for all these varied graces of God, put it at the service of others.' (1 Peter 4:10)



The 29th Annual General Meeting of the Parent-Teacher Association

The details of the 29th Parent-Teacher Association Annual General Meeting are as follows:

- (1) Date: 16 October, 2026 (Friday)
- (2) Time: 18:30 to 19:30 (Registration for seating begins at 18:15)
- (3) Venue: School Hall
- (4) Agenda:
 1. Prayer
 2. Speech from the Principal
 3. Adoption of the minutes of the last meeting
 4. Conference report
 5. Financial report
 6. Nomination and appointment of voluntary auditors
 7. Nomination and appointment of voluntary legal advisor
 8. Consideration and adoption of the Executive Committee's motion to maintain membership dues at \$60 for 2026-2027
 9. Election of parent members of the 29th (2026-2027) Executive Committee
 - 9.1 Teachers appointed by the school will supervise the voting process
 - 9.2 Candidates' self-introduction
 - 9.3 Voting
 - 9.4 Vote counting
 - 9.5 Announcement of election results
 10. Awards presentation
 11. Presentation of certificates of thanks
 12. Inauguration of new executive members – presentation of certification of appointment
 13. Other matters

The election of parent members to the Executive Committee must be conducted through in-person voting. We cordially invite all parents to attend the PTA Annual General Meeting, which will be held together with the Form 1, Form 3 and Form 6 Parents' Meeting.



瑪利諾神父教會學校(中學部)家長教師會
2025-2026 年度 第 7 號通告

通告編號: G037/2627

敬啟者：

家長教師會
第二十九屆執行委員會（2026 至 2027 年度）選舉提名
及中一、中三、中六級家長會事宜

茲具函通知 台端本屆家長教師會執行委員會任期即將屆滿，2026 至 2027 年度「家長教師會周年會員大會」將於本年十月十六日（星期五）在本校禮堂舉行，並於同日進行「第二十九屆執行委員會選舉」。懇請各會員積極參與家長教師會工作，自薦提名參與執行委員會選舉。隨函附上選舉當日家長教師會周年會員大會議程供 台端參考。

請於本年十月二日（星期五）下午五時前填妥報名表格 Google Form (https://docs.google.com/forms/d/1itjJZ5BqYCialCpJRskppZdP8DE_Cahn7UPj7bxV2XM/edit)。逾期報名，恕不受理。如有任何查詢，可致電 2777 5117 與本校葉德藍老師聯絡。

另外，本校當日將舉行「中一、中三、中六級家長會」，以期藉此聚會讓 台端更了解 貴子弟在校內之學習情況。祈盼 台端能撥冗蒞臨。茲將有關活動詳情具列如下：

日期：二零二六年十月十六日（星期五）（六時十五分恭候登記就座）

時間	活動	參與者	地點
晚上六時三十分 至 晚上七時三十分	家長教師會周年會員大會暨 第二十九屆執行委員會選舉	中一級至中六級家長	本校禮堂
晚上七時三十分 至 晚上八時三十分	家長會	中一、中三、中六級家長	課室、本校禮堂、 學生活動室

備註：子女不須出席

此致

各位家長 / 監護人



瑪利諾神父教會學校
校長 阮章凱

中學部家長教師會
主席 黃瑞容謹啟

二零二六年九月十八日



瑪利諾神父教會學校(中學部)家長教師會
2025-2026 年度 第 7 號通告

敬覆者：

家長教師會
第二十九屆執行委員會 (2026 至 2027 年度)
及中一、中三、中六級家長會事宜
回條

本人已細閱 貴會發出之有關通告，茲回覆如下：

1. 本人 ☐ 有意自薦報名參選家長教師會第二十九屆執行委員會，並會填妥選舉報名表格 (Google Form)。
☐ 無意自薦報名參選家長教師會第二十九屆執行委員會。
2. 本人 ☐ 將出席家長教師會第二十九屆執行委員會，出席家長人數為_____。
☐ 本人未克出席教師會第二十九屆執行委員會。
3. 本人 ☐ 本人將出席中一、中三、中六級家長會，出席家長人數為_____。
(不多於 2 位)
☐ 本人未克出席中一、中三、中六級家長會。
4. 聯絡電話：_____。

此覆

瑪利諾神父教會學校校長
中學部家長教師會主席

家長/監護人

謹啟

二零二六年_____月_____日

各人應依照自己所領受的神恩，彼此服事，善做天主各種恩寵的管理員。(伯前 4:10)



附件：

家長教師會第二十九屆周年會員大會
議程

- (一) 日期：二零二六年十月十六日(星期五)
- (二) 時間：晚上六時三十分至七時三十分 (六時十五分恭候登記就座)
- (三) 地點：本校禮堂
- (四) 議程：
 - 1 祈禱
 - 2 校長致辭
 - 3 通過上次會議紀錄
 - 4 會務報告
 - 5 財務報告
 - 6 提名及委任義務核數師
 - 7 提名及委任義務法律顧問
 - 8 審議及通過執行委員會的動議 —— 2026 - 2027 年度會費為六十元
 - 9 選舉第二十九屆 (2026 - 2027 年度) 執行委員會家長委員
 - 9.1 由校方委任老師監票
 - 9.2 候選人自我介紹
 - 9.3 投票
 - 9.4 點票
 - 9.5 宣佈選舉結果
 - 10 頒發獎項
 - 11 頒發感謝狀
 - 12 執行委員就職 —— 頒發委任狀
 - 13 其他事項

執行委員會家長委員選舉須以親身投票方式進行，敬希各位家長撥冗出席。周年會員大會與中一、中三、中六級家長會於同日舉行。